
Socialudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 23. februar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 249
Vil ministeren redegøre for, hvordan ministeren forholder sig til, at Statsrevisorerne i 
deres Beretning nr. 9/2023 om sagsforløb i det familieretlige system på side 19 skriver 
følgende: ”Samlet betyder det, at hverken Familieretshuset eller Rigsrevisionen retvisen-
de kan opgøre, hvor mange ansøgninger der behandles inden for de vejledende frister”? 
Agter ministeren at tage initiativer til at sikre en retvisende opgørelse i fremtiden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Katrine Daugaard (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på katrine.daugaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Nanna W. Gotfredsen
formand
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